
Dagsorden

Vedrørende: 20211213 Dagsorden Mødedato:
13.12.2021
17:00 – 21:00

Deltagere: Lise (online deltagelse), EMØ, SHC, Mikkel, Mo-
gens, Birgitte, Lene, JTH, Emil, Jens, Maja, Pernil-
le, Sofie, Smilla
Lars

Afbud:

Kopi til:

Sted: Skovbakken

1. Godkendelse af dagsorden

2. Nyt fra elevråd (10 min)
De har snakket lidt om fagdage. Nogen synes det er nemmere, 
når det er faste dage frem for at det ruller. Før var det fredage… 
nu ruller det. Andre synes godt om at det ruller.
Det er skemateknisk en sikring af at alle fag bidrager lige meget, 
men ordningen med rullende fagdage bliver evalueret i foråret. 

3. Introduktion af Moods (trivsels app)med efterfølgende drøftel-
se (45 min) Gæster
Først var der et oplæg fra udviklerne bag Moods, som har arbej-
det sammen med en 5. kl. og en 6. kl. på Skovbakken om udvik-
ling af trivsels appn. Eleverne har haft megen indflydelse via ap-
pns udformning via deres input. 
Appn kan bla. bruges til at registrerer ens humor, skrive dagbog, 
række ud efter hjælp, og registrerer kvaliteten af ens søvn.
Det giver i modsætning til den årlige trivselsundersøgelse mulig-
hed for at få et meget mere nuanceret billede med mange data 
og ikke kun et øjebliksbillede. Appn er først og fremmest tænkt 
på et dialogværktøj
Efter gennemgangen blev der stillet uddybende spørgsmål til 
projektet. 
Hvis det er et værktøj man skal bruges, er det vigtigt at det er 
struktureret og for at understøtte dialogen i klassen. Hovedfor-
målet er at fange mistrivsel tidligt. De er kun i starten af en ud-
viklingsproces

4. Oplæg om start af facebookside samt forslag til logo (30 min) 
Ane
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Skolen ledelse har haft flere logo-oplæg på ledermøderne, og der 
er valgt nogle få ud, der præsenteres for bestyrelsen. Logoet er 
udformet så der er en genkendelig frise der kan bruges i forskel-
lige sammenhænge. 
Input: 
Skal der være et slogan. Der er stemning både for og imod
Godt det er minimalistisk. Det er genkendeligt.
Det gør sig godt på print.
Ledelsen beslutter det endelige logo

Ane er i gang med at klargøre en facebookside, hvor det er mere 
oplagt at fortælle dagligdagshistorier. Der er lavet nogle ram-
mer for kommunikation på siden. 
Input: 
Skal man lægge billeder ud der bliver facebooks ejendom, og 
hvilke billeder bør lægges ud. Der skal gives tilladelse igen fra 
forældre og ansatte. 
Man kan tage billeder der ikke viser personers ansigter direkte.
Det bør overvejes om man skal undlade et kommentarspor. 
Aula er ikke den rette platform til de små fortællinger.
Forhør hos de andre firmabrugere af facebook, hvad deres erfa-
ringer er.
Målgruppen for facebooksiden er forældrene. 
Det er svært at få nærheden frem hvis billedet er taget langt fra.
Formålet med siden er især at fortælle de gode historier og ople-
velser i hverdagen.

5. Oplæg til digital trivsel og dannelse med efterfølgende drøftel-
se (30 min) JTH/EMØ
(bilag følger)
Rykkes til næste gang.
 

6. Forældrehenvendelser (10 min)
 ingen nye

7. Coronasituationen (20 min) SHC/JTH/EMØ
Der har samlet set været omkring 50-60 smittede på Vestskolen 
siden efterårsferien. Det er færre end sidste år.
Vi er klar til at køre de få dages undervisning, og bekymringen 
for smitte op til juleferien var efterhånden  til at føle på.
Eleverne giver udtryk for at de fem dage ikke giver den store 
mening for dem.
Kan man sikre at de nyeste retningslinjer ligger som et link på 
AULA.
Det kan være en god ide at større smitteudbrud i en klasse, re-
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sulterer i at hele klassen sendes hjem til onlineundervisning. 
Som skole er vi underlagt meget klare rammer, og må derfor ik-
ke gøre ting der falder uden for retningslinjerne.
Der er ikke kommet reduktion af pensum for de ældste elever.
Kan der komme mere snak med eleverne om at man ikke skal 
spørge om vacciner og hvorfor. Oprids af privatlivets fred og 
respekt for egne valg. Alle holdninger skal kunne rummes. 
 

8. Meddelelser (10 min)
- legeplads på VMS
Der bliver brugt 70.000 på at renovere den, og man er i gang. 
- nyansættelser
Der er ansat ny lærer på afd. Skovbakken: Ulrik Lawartz
På afd. Vestermarken er der kommet en ny pædagog: Gitte
og to nye lærere: Michael og Pia
Der er også kommet ny sekretær på Vestermarken: Anne
- ordblinde
Der er igen oprettet en stilling som læsekonsulent i kommunen. 
Vi ønsker også at kunne være mere fleksible i forhold til at til til-
byde de rette værktøjer til ordblinde elever.
- kommende 0. og 7.
Det ser ud til at der kommer fire 0. klasser og fire 7. klasser, og 
det kan have betydning for klassernes størrelse, som formentlig 
bliver mindre end de sidste år. 
- Økonomi
Der er tegn på at underskuddet bliver mindre end forventet. Det 
endelige resultat kommer i januar

9. Evt. (10 min)

10. Spisning og god jul
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